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Abstract (en)
In a foot basin with a controllable electrical heating facility for the bathing liquid and a massage facility, in order to reduce the number of components
and to simplify the control of the heating facility, there is provided in the base area of the basin body (1) at least one hollow raised portion (17) which
is open at the bottom, and an electronic heating cartridge (15) with self-regulation is arranged in the cavity (16) of the raised portion (17). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Fußbadewanne mit einer regelbaren elektrischen Heizeinrichtung für die Badeflüssigkeit und einer Massageeinrichtung, ist zur
Verringerung des baulichen Aufwands und Vereinfachung der Regelung der Heizeinrichtung im Bodenbereich des Wannenkörpers (1) mindestens
eine nach unten offene hohle Erhebung (17) vorgesehen und in der Höhlung (16) der Erhebung (17) eine elektronische Heizpatrone (15) mit
Selbstregelung angeordnet.
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